



Fisheries and Oceans Canada / Pêches et Océans Canada

ADDENDUM no.2 / ADDENDUM no. 2

November 3, 2020 / Le 3 novembre 2020

F5211-200401

Wharf Replacement 404, Higgins Shore PEI / Remplacer le quai 404, Higgins Shore, I-P-E

Question 1 :

Pourriez-vous confirmer si les bois à utiliser pour les longrines doivent être de type « Select Structural » comme indiqué dans le tableau du dessin S3 ou « No. 1 Structural » tel qu'indiqué dans la section du bois 06 05 73 du devis. Veuillez confirmer.

Réponse 1 :

Les longrines doivent être en bois "Structural Select".

Question 1:

Could you confirm if the timbers to be used for the stringers are to be Structural Select as noted in the table on drawing S3 or No. 1 Structural as noted in Dimensional Timber specification 06 05 73. Please confirm.

Answer 1:

Stringers are to be Structural Select timber.



Question 2 :

Pourriez-vous s'il vous plaît clarifier la différence pour la mesure du paiement entre la «fourniture de pieux en H» et «l'installation de pieux en H». Comme le lit la section 01 29 00 du devis, il semble que la mesure du paiement pour ces deux articles soit la même. Pourriez-vous clarifier?

Réponse 2 :

La mesure de paiement pour la «Fourniture de pieux en H» est pour l'achat et la livraison des pieux en acier en H conformément à l'article 31 62 19.

La mesure de paiement pour «Installation de pieux H» est pour l'installation des pieux en acier H conformément à l'article 31 62 19.

Question 2:

Could you please provide some clarification as to the difference for measurement of payment between the “supply of H-piles” vs. “installation of H-piles”. As section 01 29 00 of the specifications reads, it appears that the measurement of payment for these two items is the same. Could you please clarify?

Answer 2:

The for measurement of payment for the “Supply of H-pile” is the for the purchase and delivery of the steel H piles as per section 31 62 19.

The for measurement of payment for the “Installation of H-pile” is the installation of the steel H piles as per section 31 62 19.